
 

Bestyrelsesmøde nr. 2 2022, den 29. september kl. 19:00 hos Henrik Lund, Slibemestervej 8 A 

Deltager: Ejvind, Per, Brian, Henrik, Victoria,  

Lars kom ikke og Afbud fra Søs. 

1. Orientering fra formanden. 

Legepladsen bliver brugt meget, børnedagplejen kommer jævnlig forbi. Legehuset ser godt ud 

med tagpap. Jeg har ikke observeret misbrug af legehuset og heller ikke set noget til ubudne 

gæster på området. Jeg har ikke kontaktet Anders Normann Pedersen, Hyttemestervej 

angående saltning og eventuelt hjælp til at fjerne træer på Slibemestervej, er det noget vi skal 
gå videre med? 

Der var ikke nogen i bestyrelsen som havde set eller hørt om ubudne gæster ved eller på 

legepladsen.  

Brian: tager kontakt til Anders vedrørende saltning af stier og veje i vores område. 

2. Økonomi v/ Brian.            

Drift konto: 246.081,24          Asfalt konto:  138.043,50  

Vi har betalt minusrenter i en periode, fremover kommer vi ikke til at betale minusrenter. 

3. Træer i græsrabatten på Slibemestervej: Tilbud fra Foli (Brian) om det er fældning eller 

beskæring. Jeg mener ikke vi skal bruge de store beløb på beskæring. 

Der var enighed om, at vi ikke skal ofre penge på de træer som står i rabatten på 

Slibemestervej, træerne bliver fjernet og der var forslag til mindre kampesten ved indkørsler til 
stikvejene    

4. Parkering på grønne områder.  

Parkering på grønne områder og rabatter er ikke tilladt ifølge grundejerforenings vedtægter. Vi 

vil gøre foreningens medlemmer opmærksom på det ikke er lovligt. Per og Henrik deltager i 

Andelsboligforening 1´s bestyrelsesmøde den 6. oktober hvor de vil gøre opmærksom på, der 
ikke må parkeres på de grønne områder.   

5. Fællesmøde med andelsboligforeningerne, dato? Og hvor mange deltager fra vores 
bestyrelse? 

Der var enighed om et møde sidst i januar først i februar 2023, vi aftaler nærmere ved næste 
møde. 

6. Hjertestarter: Vi har modtaget tilbud fra Anders Sørensen 

Falck Assistance Nordic 

Det vi kan tilbyde, er følgende: 



BeneHeart Mindray C1a          kr. 9.699,00 ex. Moms 

Klimaskab                                kr. 4.995,00 ex. Moms 

Serviceaftale (årligt)              kr.    999,00 ex. Moms 

Samlet pris inkl. moms kr. 19.616,25 derudover kommer El-installation ca. kr. 2.000,00 

Alternativt kan man lease maskinen, så det stadig er Falcks ejendom: 

BeneHeart Mindray C1a          kr. 2.999 ex. moms på leasing med 3 år binding. 

Service inkluderet. 

Jeg har været inde på Trykfonden´s hjemmeside. Som jeg forstår, kan man søge om 

hjertestarter 1. september eller 1. marts, hjertestarter som man så har rådighed over i 3 år og 

derefter skal der tegnes en kontrakt med et medlem af Brancheforeningen for 

hjertestartere. Behandling af ansøgning er anslået, 2 til 3 måneder. Jeg mener vi snarest mulig 
skal få indkøbt og opsat hjertestarter som vi lovede på generalforsamlingen. 

Bestyrelsen var enig om køb af hjertestarter igennem Falck, ifølge tilbud. Hjertestarteren er 

bestilt og vi har modtaget den, klar til montering. Efter aftale bliver hjertestarteren opsat på 
garage mod fællesarealet Hyttemestervej 9. 

7. Hjemmeside og FB 

Henrik har fået opdateret foreningens hjemmeside Mestervejene.dk, den er rigtig fin og nem 

at finde rundt i. Vi bestræber os på at komme med alle nyheder der er relevante for vores 

medlemmer så hurtigt som muligt. 

Brian er blevet ansvarlig/administrator for vores Facebook side Mestervejene, Fensmark vi 

gør opmærksom på at det er en lukket gruppe og kun for foreningens medlemmer. Vi håber og 
ønsker at der kun bliver lagt seriøse forslag/beskeder op på FB. 

8. Varmepumper v/Brian 

Brian havde et indlæg vedrørende varmepumper, luft til vand fra Atea, desværre har de kun 
løsninger til andelsboligforeninger og lignende.  

9. Eventuelt 

Angående fjernvarme i vores område, Henrik har lagt alt om undersøgelsen og svar fra 

Fensmark Fjernvarme på foreningens hjemmeside.  

9. Næste møde 

Hos Per, den 27. januar 2023 kl. 18:00, 

https://hjertestarterbranche.dk/
https://hjertestarterbranche.dk/

